
PROTOKOLL i Djurgårdens Idrottsförenings 
överstyrelse den 30/11/53 på Stadion.

NÄRVARANDE: Nordlund, Rinman, Norén, 
Eckerbrant, Karlsson, Liliequist;

förhindrad närvara: Dunér.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av Nordlund, som hälsade skidsektionens 

repr. Nirling välkommen.
§ 2.

Olika angelägenheter i fråga om skidsäsongen diskuterades 
med Nirling.

Beslöts: framställning från IFK Enskede om förhyrande av 
Hammarbybacken för tävlingar den 10/1 1954 avslogs, vilket av 
sekr. skulle meddelas Enskede utan motivering.

Beslöts: förslag från skidsektionen att låta reparera trapp
räcket i skidbacken avslogs. Meddelades, att ifrågavarande trappa 
eventuellt skulle komma att avstängas.

Beslöts: med anledning av Bertil Carlsons bortgång (den 25 
nov.) skulle överstyrelsen representeras vid begravningen den 5/12 
på Skogskyrkogården av Ingvar Norén, som även uppdrogs svara för 
att fanvakt var närvarande. ÖS skulle hedra minnet av den bort
gångne genom nedläggandet av en krans.

Rapport om säsongförberedelserna hade ingått från skidord
föranden Sven P. Johansson. En framställning i anslutning härtill 
om att ÖS måtte bevilja medel för inköpande av 10 par skidor för 
ungdomsavdelningen godkändes i så måtto, att sektionen fick rätt 
inköpa det begärda av egna medel med möjlighet att senare få av
räkna kostnaden vid eventuell säsongvinst.

För att underhandla med Skansen om bättre villkor för 
Skansenloppet och även för att teckna kontrakt utsågs följande 
kommitté: Nordlund, Sven P. Johansson, K. Lindh och N. Nordberg 
med uppdrag att snarast ta kontakt med Skansenledningen.

§ 3.
Protokoll från ÖS-sammanträdet den 16/11 godkändes med den 

justeringen av paragrafen om tillstånd för prinsessan att sig om
kläda i Djurgårdens klubblokal att detta tillstånd ej givits av 
Rinman utan av Eckerbrant.

§ 4.
Norén rapporterade om kontakt med bordtennissektionen 

och ett nytt förslag om stat för sektionen. Efter diskussion 
beslöts att statförslaget skulle behandlas först i samband 
med att sektionen sände någon styrelserepresentation till sam
manträde med överstyrelsen. 

Det förskott, som sektionen begärt till kommande tävling 
i Borås, godkändes så till vida, att Rinman skulle inköpa be
hövliga fyra tur- och returbiljetter, varjämte kr. 50:- anslogs 
som traktamentsersättning.

§ 5.
Uppdrogs åt sekreteraren att infordra uppgift från ishockey

sektionen på den nya styrelse, som ryktesvis valts vid sektionens 
årsmöte men som emot stadgarnas bestämmelse härutinnan ännu ej 
meddelats till ÖS för godkännande.

§ 6.
Meddelade Birger Sandberg såsom medlem av den numera upp-



hörda utredningskommittén (skidbacken), att han och Övriga leda
möter H. Garpe och K. Lundberg beslutat avstå beviljat arvode 
kr. 300:- till skidsektionén för inköp av lämpligt vandrings
pris för ungdomstävling. Ordföranden tackade Sandberg och nämnde 
som en möjlighet, att ÖS kan tänkas ställa upp en miniatyr av 
priset att tilldelas varje års segrare.

§ 8.
Från bandysektionen förelåg skrivelse med anhållan om rätt 

för sektionen att få disponera de till c:a 1.500 kr. beräknade 
Inkomsterna under säsongen. Frågan bordlades för att tas upp 
till behandling med fotbollsstyrelsen.

§9.
Begäran från Stockholms Ishockeyförbund att erhålla 1 st. 

klubbmärke, som skulle ingå bland Övriga ishockeyklubbars på 
en present till Svenska Ishockeyförbundets vice ordf. R. Eklöw 
på dennes 50-årsdag den 14/1/54,  godkändes.

Godkändes av sekreteraren vidtagen åtgärd, att på den 
spansk—ungerska fotbollsresan överlämna klubbmärken till färd
ledaren Eric Persson och C.A. Ledin.

§ 10.
Beslöts låta inköpa en svensk flagga i stället för den på 

alltjämt okänt sätt förkomna flagga, som tilldelades föreningen 
vid 50-årsjubileet. En framställning från föreningen till 
Svenska Flaggans Dag att erhålla en ny flagga hade avslagits.

§ 11.
Avsade sig Eckerbrant kontaktmannaskapet för handboll på 

grund av bristande tid. Utsågs Åke Dunér som ersättare med 
Nordlund som vikarie till dess Dunér återvänt hem.

§ 12.
Diskuterades lämpligt sätt att påskynda värdeförsändelsers 

avhämtande. Rinman uppdrogs kontakta posten.

§ 13.Rapporterades via sekr. från Lennart Öberg, att brottarna 
tagit ledningen i div. II och räknade med stöd inför de två 
kommande hemmamatcherna. Stöd i form av hjälp med reklam utlovades.

§ 14.
Sanktionerades basarfest för damsektionen med Rinman som 

ÖS-representant.
§ 15.

Krav på Djurgårdens IF för igångsättning av Stadions torn
ur remitterades till materialförvaltare Lindell för yttrande.

§ 16.
Avslutades sammanträdet.


